
 

 

 
 
 
 

       

  

 

 

        
       

    
      

 
    

   
     

 
 

    
 

        
      

 
 
 

  
 
 

  

[SKRIV HÄR] 

Fråga till Tom Silverklo (C) Hälso och Sjukvårdsnämndens ordförande 

vid fullmäktige 20210622-23 

I ortopedklinikens tertialrapport för april månad framkommer att man inte kan 
fullfölja sitt utbildningsuppdrag för ST-läkare vid kliniken. 
Vi riskerar därmed att förlora viktig framtida kompetensförsörjning då flertal ST-
läkare kan komma att välja annan utbildningsort. 

Citat sidan 2 i rapporten 
”Vi kan ej heller tillgodose vårt utbildningsuppdrag för ST-läkare då vi inte bedriver 
en fullvär-dig ortopedisk verksamhet sedan i februari” 

Min fråga till dig Tom Silverklo är: 

- Hur agerar ni i den politiska ledningen för att avhjälpa den uppkomna 
situationen vad gäller utbildningsuppdraget för ST-läkare, och vilka är i så 
fall förslagen? 

Lars-Erik Olofsson (KD) 

Östersund 17062021- -


